
      Acta de la Asamblea Estraordinaria del 

    Unión Club Ceares 
 

 

68 presentes  
 

146, 199, 133, 153, 230, 22, 136, 98, 170, 32, 335, 150, 151, 375, 396, 66, 163, 273, 247, 248, 

72, 130, 182, 331, 175, 119, 29, 83, 63, 406, 127, 213, 445, 217, 128, 65, 94, 216, 196, 207, 157, 

474, 473, 234, 252, 135, 100, 389, 374, 35, 26, 351, 716, 108, 167, 7, 265, 308, 19, 426, 451, 

168, 99, 281, 69, 108, 326, 134 

 

Nel Campu La Cruz, a les 20:30 hores, en tercer convocatoria, el día 23 de xunetu de 2019 

va reunise la Asamblea Xeneral Ordinaria de Soci@s, para tratar el siguiente orde del día:  
 

1. APROBACIÓN ACTA ANTERIOR 

 

2. APARTÁU ECONÓMICU 

 

I. Cuentes Temporada 18/19   

II. Presupuestu 19/20 

 

3. APARTÁU DEPORTIVU 

 

I. Primera plantiya UCC 

II. Primera plantiya GFF            

III. Fútbol base - EMF        

 

4. SOCIAL 

 

I. Cambeos xunta directiva 

II. Organigrama 

III. Instalaciones 

IV. Campaña de socies/os 

V. Control d’accesos 

VI. “Bonobus” ciarista y desplazamientos 

 

5. ENTRUGUES / ALDERIQUE 

 

 



1.  LLECTURA Y APROBACIÓN DEL ACTA ANTERIOR 

Apruébase por unanimidá ensin modificaciones. 

 

2. APARTÁU ECONÓMICU 

Apruébense les cuentes de la temporada 18/19 [F 63, C 0, A 5] 

Apruébense los presupuestos pa la temporada 19 [F 66, C0, A 2] 

3. APARTÁU DEPORTIVU 

Nesti apartáu informativo percorriérones toles categoríes tanto masculines como 

femenines que tien el club, diose la información pertinente por parte de los responsables 

de les mesmes, faciéndolo con especial enfotu nos primeros equipos masculín y femenín. 

 

4. SOCIAL 

 

Aprobose por unanimidá la entrada de Vitor Xuan Melero Cimas na xunta directiva. 

Presentose l’organigrama del club a la masa social. 

Nel puntu d’instalaciones, presentose la propuesta del gobiernu municipal no tocante a La 

Cruz. La mesma yera remocicar toles instalaciones ya instalar “césped” artificial nel terrén 

de xuegu pa que pudieran xugar en La Cruz toles categoríes del fútbol base tanto del Gijón 

F. Femenino como del U.C. Ceares. 

L’alderique tuvo delles intervenciones que pueden resumise en dos argumentos 

confrontaos: quienes defendíen la necesidá de contar con un campu de yerba natural si lo 

que se pretende ye que dambes categoríes senior medren y atraigan más público, y les que 

sofitaben la practicidá de tener un campu artificial pa resolver los problemas loxísticos del 

fútbol base.  

Tres argumentaciones y retruques pasose a votación, col resultau de nun aprobar 

l’asamblea la propuesta del ayuntamientu [F 4, C 58, A 6] 

Informose de que los criterios d’accesu a La Cruz siguen ensin cámbeos dende la postrera 

aprobación asamblearia. 

Entrugose-y a la xente so’l bonobus ciarista, un bono a 20€ pa dir 4 viaxes en bus a ver al 

equipu. La xente mostrose positiva cola idea y sacarase a la venta nos próximos díes.  

Y sin más temes que tratar, diose por concluyíu el conceyu a les 22:20 hores. 


